
Protokół Nr III/14 
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 30 grudnia 2014 roku 
 
 

Otwarcie obrad – godz. 14.12 
Zamknięcie obrad – godz. 17.29 
 
Ad. 1 
 
Obrady III sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając radnych i 
przybyłych gości.   
 
Ad. 2 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 
sesji uczestniczy 15 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów oraz lista 
obecności gości zaproszonych stanowią załączniki do protokołu). 
 
Przewodniczący RM - poprosił wszystkich o powstanie aby minutą ciszy uczcić pamięć 
zmarłej Ewy Michilewicz Dyrektorce Publicznego Przedszkola z grupą żłobkową w 
Radkowie. 
 
Ad. 3 
 
Na Sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał r. Pawła Wielgusa. 

 
Ad. 4 
 
Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 1 grudnia 2014 roku. 
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 
Głosowało 15 radnych: za - 15      przeciw - 0       wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 5 
 
Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 5 grudnia 2014 roku. 
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 
Głosowało 15 radnych: za - 15      przeciw - 0       wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 6   
 
Przewodniczący RM zapytał, czy są uwagi i propozycje do proponowanego porządku obrad. 
(proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 
 
Burmistrz - wniósł o wprowadzenie do porządku obrad do pkt. 9 DRUKU NR 10 tj; projektu 
uchwały w sprawie zaopiniowania projektu programu budowy dróg krajowych na lata 2014-
2020 oraz DRUKU NR 11 tj.: projektu uchwały w sprawie regulaminu wieży widokowej 
„Suszynka” w Suszynie, które zostały szczegółowo omówione na posiedzeniu Komisji Rady. 
Burmistrz poinformował, że po przeprowadzonej analizie dochodów i wydatków dotyczących 
gospodarki odpadami komunalnymi wprowadzono w projekcie uchwały w sprawie 



wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 2014 rok uszczegółowienie kwot, które 
zostaną omówione przez Skarbnika Gminy. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem zmian 
zgłoszonych przez Burmistrza. 
Głosowało 15 radnych: za - 15      przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
 
Ad. 7 
 
Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres od 29 
października 2014 roku do 29 grudnia 2014 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do 
protokołu).  
 
J. Gorczycki - zapytał czy powodem opieszałości regulacji rzek spowodowane jest blokadą 
strony czeskiej czy polskich urzędów oraz czy po zmianie regulaminu i podniesieniu stawki 
za wynajęcie hali sportowej do uprawiania fuksalu hala zostanie udostępniona. 
 
Burmistrz  - wyjaśnił, że nie chodzi o podniesienie stawek. Pan Makarewicz konstruktor hali 
wykonał ekspertyzę hali i na podstawie jego opinii zostaną wprowadzone dodatkowe 
zabezpieczenia, łapacze piłki. Hala sportowa jest przystosowana do wielu dyscyplin 
sportowych ale nie do piłki nożnej, po wprowadzeniu oddzielnego regulaminu i 
zamontowaniu dodatkowych zabezpieczeń piłka nożna wróci na halę sportową. Burmistrz w 
sprawie regulacji rzek wyjaśnił, że  nie ma opieszałości strony czeskiej. Czesi chcą 
uczestniczyć w programie regulacji rzeki Ścinawka. Problemem jest brak map do celów 
projektowych, które zostały wykonane ale nadal są weryfikowane, co powoduje, że 
projektant nie może przystąpić do nanoszenia projektu na mapy. Gmina jako odpowiednik 
nie może nanosić zmian w zakresie studium uwarunkowań i kierunków do planów 
zagospodarowania przestrzennego. Kolejnym powodem jest opieszałość realizatora 
przedsięwzięcia INBUD-u do złożenia pełnego raportu do decyzji środowiskowej. Wszystkie 
te działania hamują postęp prac regulacji rzeki Ścinawka.  
 
Ad. 8 
 
Burmistrz - złożył sprawozdanie za rok 2014 z zakresu zgłaszanych wobec Gminy Radków 
żądań związanych z uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
oraz wydanych decyzji ustalających opłaty planistyczne (sprawozdanie stanowi załącznik do 
protokołu). 
 
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań.  
 
O godz. 1538 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
O godz.1557 Przewodniczący RM wznowił obrady 
 
Ad. 9 
 
DRUK NR 1 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków w 2014 roku 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił Skarbnika Gminy o uzasadnienie 
projektu uchwały.  
 
Skarbnik Gminy - uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały.  
 



Przewodniczący RM poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego 
projektu uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za - 15     przeciw - 0    wstrzymało się - 0 
 
DRUK NR 2 w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radków 
 
 
Przewodniczący RM - odczytał uchwałę nr III/262/2014 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 1 grudnia 2014 roku w sprawie pozytywnej opinii o 
projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radków 
przedstawionej wraz z projektem uchwały budżetowej na rok 2015 (opinia stanowi załącznik 
do protokołu) oraz odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w 
sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego po zapoznaniu się z 
opiniami pozostałych Komisji RM  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego projektu uchwały w 
sprawie  przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radków. 
Nikt z radnych nie miał pytań.  
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za - 15       przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 3 w sprawie budżetu gminy Radków na 2015 rok    
   
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały oraz uchwałę nr III/261/2014 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 1 grudnia 2014 roku w 
sprawie pozytywnej opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta I Gminy Radków 
projekcie uchwały budżetowej na 2015 rok (opinia stanowi załącznik do protokołu) i poprosił 
o przedstawienie opinii Komisje RM w sprawie budżetu gminy Radków na 2015 rok. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego po zapoznaniu się z 
opiniami pozostałych Komisji RM pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska- Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Po wyczerpaniu procedury przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały w 
sprawie budżetu gminy Radków na 2015 rok: 
Głosowało 15 radnych: za - 15      przeciw - 0     wstrzymało się - 0. 
 
Burmistrz - podziękował za przyjęcie budżetu gminy Radków na 2015 rok. 
 
DRUK NR 4 zmieniający uchwałę Nr XXXIII/288/04 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 
grudnia 2004 roku w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 
Radków na lata 2005 - 2015  
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za - 15        przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 5 w sprawie określenia oraz zasad otrzymywania diet przysługujących 
radnym oraz zwrotu radnym kosztów podróży służbowych   
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 B. Kopalko – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za - 15       przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
  
DRUK NR 6 w sprawie podpisania porozumienia o wzajemnej współpracy między 
Gminą Radków a czeskim Obec Bukovice  
 



Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.. 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za - 15       przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 7 w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Radków do Rady Naukowej 
Parku Narodowego Gór Stołowych  
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za - 15       przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 8 o zmianie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji 
Rady Miejskiej oraz przedmiotu ich działania  
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Kopalko – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za - 15       przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
 



DRUK NR 9 w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Radkowie na 2015 rok  
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za - 15       przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 10 w sprawie zaopiniowania projektu programu budowy dróg krajowych na 
lata 2014 - 2020  
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił Burmistrza o uzupełnienie.  
 
Burmistrz - uważa za irytujące, że budowa drogi S8 gwarantuje rozwój i postęp w powiecie a 
zapomniano o części radkowsko-noworudzkiej i nie ujęto jej w żadnych planach. Jeżeli ten 
odcinek drogi nie będzie odbudowany i wdrożony do planów rządowych to nie nastąpi rozwój 
naszego regionu. Burmistrz odczytał propozycje uchwały w sprawie budowy drogi 
ekspresowej S8. Zaproponowano w projekcie uchwały Rady Miejskiej negatywne poparcie 
dla przedstawionego programu budowy dróg krajowych oraz włączenie do programu odcinka 
drogi Kłodzko - Tłumaczów i drogi ekspresowej S8 na odcinku Wrocław - Kłodzko - 
Boboszów. Burmistrz uważa, że należy masowo bronić podjętej uchwały i  zbiorowo 
zabiegać o wzbudzenie zainteresowania naszym regionem.    
 
Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za - 15       przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 11 w sprawie regulaminu  wieży widokowej „Suszynka” w Suszynie   
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o głosowanie w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 



J. Gorczycki - poinformował, o zbitej szybie w drzwiach na wieży widokowej, radny 
zaproponował zamontowanie domykacza. 
 
Cz. Jarzyńska - uważa, że było to celowe zniszczenie. 
 
Burmistrz - uważa wniosek radnego za słuszny. Burmistrz uważa, że było to zamierzone 
działanie, jest widoczne usunięcie uszczelki i wyciągnięcie szyby, która została już 
wstawiona. Na wieży jest zamontowana instalacja sygnalizacyjna oraz czujki, które będą 
sygnalizować o zagrożeniach na wieży a w planach jest też umieszczenie na wieży w 
każdym kierunku przekroje plansz pasm górskich oraz siatki zabezpieczającej i dalekosiężne 
lunety. Burmistrz zaproponował sołtysowi wsi przeprowadzenie rozmów z mieszkańcami o 
wykupie gruntu na budowę przydrożnego parkingu, z uwagi na brak na tym terenie gminnych 
obszarów. 
 
J. Gorczycki - zaproponował, aby w Wambierzycach postawić tablice informacyjną o wieży 
widokowej. 
 
Burmistrz - znaki informacyjne zostały zamówione i zostaną zamontowane. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za - 15       przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
 
Ad. 10 
 
J. Gorczycki - poprosił  o interwencje  w sprawie oczyszczenia linii telefonicznych przy 
drogach gminnych. 
 
Burmistrz - uważa, że linie telefoniczne są zaniedbane. Gmina interweniuje ale efekt jest 
bardzo znikomy. Burmistrz podejmie kolejne interwencje. 
 
Ad. 11 

 
Nie zgłoszono. 
 
Ad. 12 

Przewodniczący RM - odczytał wniosek z dnia 27 listopada 2014r. Pana Marcina 
Dziatłowicza zamieszkałego w Radkowie w sprawie likwidacji lub przeniesienia placu 
targowego usytuowanego przy ul. Grunwaldzkiej - Krótkiej na ul. Chrobrego oraz stanowisko 
Burmistrz Miasta i Gminy w przedmiotowej sprawie.  
 
Burmistrz - wyjaśnił, że długo trwało poszukiwanie miejsca na targowisko. Rada Miejska 
podjęła uchwałę i w takim miejscu został wyznaczony plac na targowisko. Jeżeli Rada nie 
zgadza się ze stanowiskiem Burmistrza to musi uchylić uchwałę, wyznaczyć nowe miejsce 
na plac targowy uwzględniając konsultacje społeczne. Burmistrz uważa, że Radków jest 
dobrze oznaczony w miejsca parkingowe i nie rozumie braku akceptacji parkowania na 
Rynku, który został wprowadzony na życzenie przedsiębiorców działających na terenie 
Rynku.  
  
Przewodniczący poddał pod głosowanie: czy Rada popiera stanowisko Burmistrza: 
Głosowało 15 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymała się - 1 - wniosek został przyjęty. 
 
Przewodniczący RM - odczytał pismo Burmistrza Miasta i Gminy dotyczące wytypowania 
przedstawicieli Rady Miejskiej w Radkowie do pracy w komisji ds. przeprowadzania 



przetargów i rokowań na zbycie gminnych nieruchomości oraz przeprowadzania przetargów 
na dzierżawę gminnych nieruchomości. Przewodniczący RM poinformował, że Komisje RM 
na swoich posiedzeniach wytypowały do pracy w w/w komisji radnego J. Gorczyckiego i 
radnego R. Andrzejów.  
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy wytypowani radni wyrażają zgodę na pracę w komisji. 
 
Radny R. Andrzejów wyraził zgodę na pracę w komisji ds. przeprowadzania przetargów i 
rokowań na zbycie gminnych nieruchomości oraz przeprowadzania przetargów na dzierżawę 
gminnych nieruchomości 
Radny J. Gorczycki wyraził zgodę na pracę w komisji ds. przeprowadzania przetargów i 
rokowań na zbycie gminnych nieruchomości oraz przeprowadzania przetargów na dzierżawę 
gminnych nieruchomości 
 
Przystąpiono do głosowania nad tym, aby w komisji ds. przeprowadzania przetargów i 
rokowań na zbycie gminnych nieruchomości oraz przeprowadzania przetargów na dzierżawę 
gminnych nieruchomości pracowali następujący radni: R. Andrzejów i J. Gorczycki. 
Głosowało 15 radnych:  za - 13   przeciw - 0   wstrzymało się - 2. 
 
Przewodniczący RM - odczytał pismo Burmistrza Miasta i Gminy dotyczące wytypowania 
przedstawicieli Rady Miejskiej w Radkowie do pracy w społecznej komisji mieszkaniowej. 
Przewodniczący RM poinformował, że Komisje RM na swoich posiedzeniach wytypowały do 
pracy w w/w komisji radną Cz. Jarzyńską i radnego R. Markowicza. 
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy wytypowani radni wyrażają zgodę na pracę w komisji. 
 
Radna Cz. Jarzyńska wyraziła zgodę na prace w SKM. 
Radny R. Markowicz wyraził zgodę na prace w SKM. 
 
Przystąpiono do głosowania nad tym, aby w SKM pracowali następujący radni: Cz. 
Jarzyńska i R. Markowicz. 
Głosowało 15 radnych:  za - 13  przeciw - 0   wstrzymało się - 2. 
 
 
Burmistrz - rok 2014 był dobrym rokiem dla gminy, budżet osiągnął bardzo wysoki poziom. 
Burmistrz podziękował za daną mu możliwość kierowania Urzędem i podległymi placówkami 
na kolejny rok. Burmistrz złożył wszystkim życzenia z okazji Nowego Roku. 
 
J. Gorczycki - zapytał w imieniu mieszkańców Tłumaczowa Prezesa RUK, czy jest możliwość 
wywozu kubłów z popiołem raz w tygodniu.  
 
M. Punda - Prezes RUK w Radkowie - wyjaśnił, że kubły opróżniane są co dwa tygodnie, 
jeżeli jest potrzeba częstszego opróżniania poprosił o zgłoszenie telefoniczne.    

 
Ad. 13 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął III sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie. 
 
Protokołowała:             Przewodniczący RM w Radkowie 

Lucyna Połowczuk            Stanisław Hajłasz 

                                              
                                                                                                                                                                                                                                                                                        


